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El comerç de 
Bufalà celebra 
una jornada 
festiva plena 
d’activitats al 
carrer

 ENTITATS                              P. 14

Cap de 
setmana de tapes

El govern proposarà reduir 
sous i càrrecs de confiança

La platja dels Pescadors acull la 4a edició del Badalona Tapes & Midnight Bath

Foto: Fòrum de Turisme / Arxiu
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El Badalona Tapes vol transcendir les 
fronteres locals i atraure públic de fora
L’esdeveniment s’ha consolidat en quatre anys i busca ser pol d’atracció pel turisme de Barcelona
Ja s’ha convertit en un clàssic estival. 
Des de fa quatre anys, un dels primers 
caps de setmana del mes de juliol, el 
passeig Marítim a l’alçada de la platja 
dels Pescadors s’omple de paradetes 
que ofereixen begudes i un ampli ven-
tall de tapes que no deixen indiferent 
ningú i sadollen tots els gustos pos-
sibles: des dels més mariners fins als 
més italians, passant pels amants de 
les verdures, de les hamburgueses o 
dels dolços. Tot en petites i delicioses 
dosis que et permeten tastar tanta va-
rietat com el teu estómac et deixi.
Parlem del Badalona Tapas & Bany de 
Mitjanit (o Midnight Bath, en la seva 
vessant més internacional), un esdeve-
niment gastronòmic que aquest 2015 
arriba a la seva 4a edició de la mà del 
Fòrum de Turisme, una plataforma que 
aplega entitats, empresaris i persones 
a títol particular interessades en re-
llançar la imatge turística de la ciutat. 
El certamen, que té lloc els dies 3, 4 i 
5 d’aquest cap de setmana, és un dels 
aparadors més consolidats i amb més 
ressò de la gastronomia badalonina. 

 Els dies 3, 4 i 5 
torna el festival de 
tapes del Fòrum 
de Turisme

 Una vintena 
de restauradors 
oferiran els seus 
plats a la platja 
dels Pescadors

 L’estiu passat es 
van vendre prop de 
40.000 tapes a uns 
20.000 visitants

 El festival pretén 
ser un aparador de 
la gastronomia i el 
turisme local

En només tres edicions, va arribar a 
reunir, l’estiu passat, més de 20.000 
persones durant tres dies i va vendre 
prop de 40.000 tapes. Uns números 
que avalen àmpliament la popularitat 
del Badalona Tapas a nivell local, però 
que els organitzadors volen continuar 
incrementant enguany atraient públic 
de fora de la ciutat, sobretot visitants 
de la ciutat de Barcelona.
I és que aquest és un altre dels objec-
tius de l’esdeveniment i de la plataforma 
hostalera que l’organitza: promocionar 
el potencial turístic de Badalona, ciutat 
amb més de 4 quilòmetres de platja 
urbana a només 20 minuts del centre 

la part de Barcelona més propera a la 
ciutat, sobre tot a la zona hotelera de 
Diagonal Mar i el Fòrum, on estem in-
tentant fer arribar aquest esdeveniment 
perquè els turistes vinguin a la ciutat”, 
explica Sergi Martínez, un dels mem-
bres de la junta del Fòrum de Turisme.

Menjar amb guarnició de música i espectacle
El Fòrum de Turisme aposta enguany per ampliar el programa lúdic que acompanya el festival

de Barcelona, i amb un ric patrimoni 
artístic i cultural. De fet, durant la fira 
gastronòmica d’aquest cap de setma-
na, el Fòrum de Turisme disposarà 
d’un estand on es podrà recollir infor-
mació de l’oferta de la ciutat. També hi 
haurà entitats i empreses relacionades 
amb activitats turístiques i culturals 
que presentaran els seus productes i 
serveis, com per exemple l’Escola del 
Vent, que brindarà un servei de lloguer 
de caiacs per gaudir de l’esdeveniment 
des d’una altra perspectiva. “Hem mi-
llorat la promoció a través de xarxes 
socials i els mitjans de Badalona. Però, 
per sortir de la ciutat, hem fet èmfasi a 

Una de les novetats d’enguany és 
l’augment del programa d’activitats que 
acompanyarà la fira de tapes. Durant les 
tres darreres edicions, els actes lúdics 
paral·lels han estat una constant, però 
aquest estiu l’aposta és molt més deci-
dida. Sergi Martínez explica que, amb 
el nivell d’afluència al que s’ha arribat, 
han cregut convenient amenitzar l’espai 
i oferir, a més del menjar, una oferta 

d’entreteniment a base d’actuacions 
musicals i espectacles d’altre tipus. 

Batucada per començar amb ritme
De fet, l’esdeveniment començarà a 
ritme de tambors. Seran els Bufons 
del Toc, una de les entitats de cultura 
popular de la ciutat, els encarregats 
d’obrir els tres dies de tapes amb una 
batucada d’allò més animada que reco-

rrerà la Rambla des del carrer del Mar 
fins a la platja dels Pescadors. Serà a 
partir de les sis de la tarda d’aquest di-
vendres, quan els fogons del Badalona 
Tapas començaran a cuinar.

Bany nocturn i actuacions en di-
recte
Dissabte tindrà lloc el gruix 
d’actuacions que el Fòrum de Turisme 
ha preparat per aquest cap de setmana. 
La primera d’elles, amb el passeig de la 
platja dels Pescadors en plena eferves-
cència, passades les vuit de la tarda, 
tindrà com a protagonista el cantautor 
badaloní Cesc Gil, que aportarà el mi-
llor de la seva guitarra al assistents. A 
les 10 de la nit, mentre alguns ja hagin 
omplert la panxa i altres comencin a 
fer-ho, els més animats podran par-
ticipar del bany de mitjanit que dóna 
part del nom a l’esdeveniment. Un any 
més, i recuperant la tradició dels avis, 
s’haurà d’anar nedant a tocar la bóta i 
retornar a la platja; els 10 primers que 
arribin a tocar al bóta tindran premi as-
segurat. Després del capbussó, la mú-

sica continuarà sonant a peu de platja, 
a partir de les 22.30. Primer, de la mà 
del cantautor, també de Badalona, Martí 
Ruiz. 

Màgia per tancar la festa
Diumenge, darrer dia del festival de 
tapes, l’espectacle el posarà Guillem 
Bautista i la seva màgia, en una actua-
ció per a tota la família.

Horaris

 Dia 3: 18-01h 

 Dia 4: 18-01h

 Dia 5 18-22.30h 
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El de la tapa i el tastet és un format 
que funciona a les mil meravelles i 
que cada cop tenen més cabuda en 
esdeveniments com el d’aquest cap 
de setmana. L’èxit del Badalona Tapes, 
sens dubte, està més que provat, i un 
dels motius que ho ha fet possible és 
la qualitat de l’elaboració per part dels 
restaurants locals i la varietat que tots 
plegats ofereixen al públic. El Fòrum 
de Turisme ha volgut conservar un 
format semblant al d’anys anterior i no 
ampliar l’espai de la fira, almenys de 
moment. Una vintena de restauradors 
de la ciutat seran presents aquests tres 
dies a la platja dels Pescadors i brin-
daran al públic el bo i millor de cada 
casa. Tots i cadascun d’ells oferiran els 
seus plats per 1,75 euros cada tiquet 
-alguna de les tapes més elaborades 
valdran dos tiquets-, mentre que les 
begudes es podran adquirir per un 
euro. Per a aquells que es pensin que 
una llista de 20 tapes no és suficient, 
que no es deixin enganyar. El nombre 
de locals participants és 20, però la va-
rietat estarà molt per sobre. I és que la 
majoria d’establiments presenten dues 
i fins i tot tres propostes: patates arru-
gades amb mojo picón; mini hambur-
gueses amb decoració i complements 
de tota mena; botifarres de diferents 

Una vintena de restaurants projecten la seva cuina
classes amb guarnicions; pinxos amb 
all i oli; escalivada amb formatge de 
cabra; torrades, empanadilles argenti-
nes, pizza i fins i tot carn a la brasa. 
Per als més llaminers, també hi haurà 
tastets de pastisseria i xerrups d’allò 
més afruitats; i si algú vol continuar 
la marxa i prendre unes copes, no cal 
que marxi del passeig: un dels locals 
oferirà elaborats mojitos i caipiroskes.

Concurs per trobar la millor tapa
Una altra de les novetats d’enguany 
és el concurs per trobar la millor de 
les 20 tapes que es vendran durant el 
cap de setmana. Tot i que la qualitat i 
presentació sempre han estat presents 
durant les tres darreres edicions, el 
Fòrum de Turisme ha volgut  pujar el 
llistó amb aquest al·licient. I és que 
l’establiment guanyador s’endurà un 
premi de 250 euros, a més del reco-
neixement popular, atès que serà el pú-
blic, a través de la pàgina de Facebook 
de l’esdeveniment, qui triï quin ha estat 
el seu tastet preferit. Els resultats es 
coneixeran diumenge a la tarda, unes 
hores abans d’acabar l’esdeveniment. 
Des del Fòrum de Turisme admeten 
que, amb el llançament del concurs, 
l’elaboració i presentació dels plats 
està sent més acurada i treballada.

Participació de restaurants de re-
cent obertura 
La present edició del Badalona Tapes 
inclourà alguns restaurants que no 
havien participat mai al festival gas-
tronòmic. De fet, alguns d’ells han obert 
portes a Badalona fa molt poc. És el cas 
de El Balconet, situat a l’antic l’Envelat 
i en funcionament des del maig, o el 
Charlotte’s Grill, obert al carrer Sant 
Carles des de fa unes setmanes.

Els restaurants i les seves tapes
 La llar de l’all i oli 

Patates amb mojo picón / botifarra blanca

 Frankfurt Cadillac
Pinxos amb all i oli i frankfurts

 Moll Vell
Hamburguesa, truita i botifarra de bolets

 Zambra 
Zamfurt, pinxos i patates emmascarades

 Frankfurt Corner
Mega corner, morros i boquerons

 Pastisseria Ferrer 
Xerrups de diferents sabors

 Dalt la Vila
Croquetes de pollastre i botifarres

 El Balconet
Torrada provençal amb secret ibèric i 
mango

 D’Origen
Palpitón de llom

 Donzella Beach
Mojito

 Argudo-Boter
Hamburguesa, frankfurt i salmó

 Charlotte’s Grill
Especialitats al grill

Un total de 20 restaurants oferiran tastets a 1,75 euros el plat i begudes a 1 euro cadascuna

 Micaco’s
Hamburguesa completa /mojito

 Qui Paga Mana 
Torrades i bacon amb provolone

 Cambalache 
Empanadilles, pizza i xoriço criollo

 Bar Mil 913
Mojito i caipiroska

 Cat-Astur 
Xoriço a la sidra i got de sidra

 Volcànic
Timbal escalivada amb formatge

 Il Metro Pizza
Pizza variada

 I’m Heart
Salmó amb cremós de formatge

  El Fòrum de Turisme 
és una entitat que 
aplega diferents agents 
del sector privat local

 El seu objectiu és 
impulsar la imatge de 
Badalona i convertir-la 
en un pol d’atracció

“Hi ha gent que ens confon amb l’Ajuntament de 
Badalona. Per exemple, ara, amb el Badalona Ta-
pes, moltes persones veuen l’esdeveniment i no 
saben que l’organitzem nosaltres”. La falta de vi-
sibilitat és un dels obstacles que vol combatre el 
Fòrum de Turisme, l’entitat que, des de fa quatre 
anys, organitza el festival de tapes que aquest 2015 
arriba a la seva 4a edició. Es tracta d’una plata-
forma d’entitats i empresaris del sector turístic, 
restaurador i hoteler de la ciutat en la que, a més, 
participen estudiants i qualsevol persona interes-
sada en l’àmbit turístic i en rellançar la imatge de 
Badalona. Exactament aquesta és la situació d’en 
Sergi Martínez, estudiant de màster de turisme i 
membre de la junta del Fòrum, un dels respon-
sables encarregats que aquest cap de setmana les 
tapes arribin als estómacs. 
El Fòrum fa girar la seva activitat anual al voltant 
d’una sèrie d’esdeveniments fixes que els hi dóna 
una gran visibilitat. El més reconegut, el Badalona 
Tapes, però també entreguen els Premis de Turis-
me, com a reconeixement a les iniciatives privades 
més atractives del sector, enguany entregats a la 
Drogueria Can Boter, o participen a la Badalona 
Home Design per muntar xerrades o activitats. Fins 
l’any passat, també desenvolupaven el ‘Mercès per 
visitar-nos’, una jornada que tenia lloc el Dia de la 

“Hem de tenir més autoestima i creure en el 
potencial turístic que té Badalona per atraure”

metro o tren. De fet, des de Barcelona ens dema-
nen que els hi ajudem a ‘desaturar’ el seu centre, i 
Badalona ho pot fer perquè és un nucli amb perso-
nalitat pròpia”. Sergi Martínez considera que són 
molts els punts forts de Badalona: des de la façana 
marítima, un dels racons estrella de la ciutat, a la 
Serralada de Marina, punt, creu, desaprofitat per al 
potencial esportiu i de turisme natural que té, pas-
sant pel Museu de Badalona o Dalt la Vila. “Hem 
de tenir més autoestima i creure en el potencial de 
la ciutat, recomanar Badalona i portar gent”.
En tot això és en el que treballa el Fòrum de Tu-
risme, que vol ser el cap d’un sector privat del 
turisme que vol fer créixer per formar un bino-
mi de col·laboració i sinèrgia amb l’Ajuntament, 
formar llaços més forts. “El model privat-públic 
funciona a Barcelona i és l’exemple a seguir per 
moltes ciutats. Amb la creació d’un consorci, per 
exemple”. Des de la plataforma es considera que la 
col·laboració a dues bandes i millorar la promoció 
són peces clau per al desenvolupament del sector 
a la ciutat.

Una nova pàgina web i un concurs 
A nivell intern, el Fòrum vol continuar potenciant els 
seus pilars bàsics, el Badalona Tapes, els premis, 
la participació en la BDN Home Design, a més de 
recuperar el ‘Mercès per visitar-nos’ i aprofundir en 
la seva relació amb l’Ajuntament i el nou govern. 
Més enllà, està construint una pàgina web, ja no del 
Fòrum, que també, sinó un espai dedicat al turisme 
local, com una base de dades de restaurants, locals, 
hotels i indrets per visitar, i la que volen comptar 
amb la participació de molts agents de la ciutat, com 
ara associacions de restauradors. Tanmateix, treba-
llen en un concurs per trobar un nou logo i imatge 
corporativa i estan intensificant la seva presència a 
les xarxes socials. Amb les noves iniciatives, l’entitat 
espera fer-se més visible i donar-se a conèixer, no 
només quan organitza els esdeveniments puntuals, 
sinó durant tot l’any, i així també atraure més gent 
interessada en el turisme i fer pedagogia de l’àmbit. 
“A Badalona cal més gent que treballi per al turisme, 
i això es pot fer mitjançant xerrades o cursos. S’han 
de crear professionals del sector”.

Mercè i que es basava en atraure visitants de Bar-
celona i oferir propostes atractives conjuntament 
amb el sector botiguer i restaurador. El 2014 es 
va interrompre però l’organització vol reprendre la 
iniciativa el proper setembre.
Precisament això, portar gent de Barcelona, és 
un dels grans objectius del Fòrum de Turisme: 
“Badalona està molt a prop de Barcelona i s’ha 
d’aprofitar els milers i milers de turistes que la vi-
siten cada dia. En 20 minuts són aquí en un cop de 
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La representant del grup municipal del 
Partit Popular, Maritxu Hervás, expli-
quen fonts municipals, va arribar a la 
reunió quan s’havia aixecat la sessió. 
El nou consell d’administració s’haurà 
de constituir en Junta General, forma-
da pels 27 regidors; tanmateix, s’haurà 
de consensuar la figura d’un conseller 
delegat.

L’alcaldessa assumeix 
el lideratge dels mitjans 
públics provisionalment
Després de ser destituït la setmana pas-
sada el coordinador executiu de Badalo-
na Comunicació, Albert Fernández Sal-
tiveri, càrrec col·locat pel PP, el Consell 
d’Administració de Badalona Comuni-
cació ha acordat en la reunió celebrada 
aquest dimarts l’atorgament de poders 
a favor de la presidenta de l’òrgan i al-
caldessa de Badalona, Dolors Sabater. 
D’aquesta forma, i fins a la constitució 
del nou Consell d’Administració i el 
nomenament del nou conseller delegat 
de Badalona Comunicació, Sabater as-
sumeix provisionalment les funcions 
amb l’objectiu d’assegurar que el fun-
cionament diari de l’ens continuï des-
envolupant-se amb normalitat, com per 
exemple, pel que fa al pagament de les 
nòmines dels treballadors. Aquest acord 
s’ha adoptat amb els vots favorables de 
tots els consellers presents en la sessió. 

Dolors Sabater serà la regidora 
de districte de La Salut i Llefià

El govern negociarà amb l’oposició la reducció 
de sous i de nombre de càrrecs de confiança

  L’executiu 
voldria un assessor 
per a cada grup i 
una reducció de 
sou del 15-25%

  Un acord 
amb el PSC seria 
suficient per 
aprovar el cartipàs 

Les responsabilitats i delegacions dels 
regidors de govern s’aproven per decret, 
però part del cartipàs municipal ha de 
passar per Ple. Els sous, el nombre de 
càrrecs de confiança i la retribució que 
reben els grups municipals són tres dels 
principals pilars que el govern ha de ne-
gociar amb l’oposició per tal d’aprovar 
el cartipàs definitiu. Guanyem, ERC i 
ICV-EUiA presentaran una proposta, re-
collida en un codi ètic comú, que pretén 
reduir els tres àmbits. Els salaris, per 
exemple, els volen reduir entre un 15 i 
un 25%, en funció de les quantitats, per 
tal d’igualar els sous de les diferents ca-
tegories. El número de càrrecs de con-
fiança mai passarà de 27, tal i com mar-
ca la llei, encara que l’executiu preferiria 
rebaixar més la quantitat. Pel que fa a la 
retribució que reben els grups, voldrien 
reduir-la entre un 10 i un 15%. Aquest 
divendres, el govern es reunirà amb 
cada grup per dialogar les condicions i 
establir un acord que s’aprovarà en un 

ple extraordinari abans del 20 de juliol. 
El tripartit, de fet, necessitaria apropar 
postures amb el PSC per poder tirar en-
davant el cartipàs, atès que l’entesa amb 
el PP es pressuposa complicada i CiU i 
C’s no sumarien majoria. Dolors Sabater 

vol deixar un càrrec eventual per a cada 
grup i preferiria que només una persona 
de cada partit opositor tingués dedica-
ció exclusiva, en cas de que portaveu 
i president fossin figures diferents. No 
obstant, l’oposició creu que això seria 

sident poguessin exercir en dedicació 
exclusiva. Si això es consensués aquest 
divendres, només quedaria repassar 
alguns detalls més, pel que fa a sous i 
atribucions de grups, per tal de segellar 
un acord.

Seran els dos principals esculls per pactar el cartipàs municipal, les delegacions del qual ja s’han distribuït

El nou govern tripartit comptarà amb cinc tinències d’alcaldia

ofegar la seva capacitat de treball i fonts 
socialistes, concretament, expliquen 
que, per tal d’arribar a un acord, con-
sideren essencial que cada grup tingui 
dos càrrecs de confiança –en tenien tres 
el darrer mandat- i que portaveu i pre-

L’alcaldessa Dolors Sabater s’encarregarà 
personalment de la regidoria del distric-
te que comprèn els barris de La Salut i 
Llefià, una zona que la batllessa coneix 
molt bé després d’anys exercint-hi di-
ferents tasques professionals i socials i 
també una de les àrees de la ciutat que 
el PP i Albiol havien convertit en el seu 
feu durant els darrers anys. Aquesta ha 
estat un dels punts més sorprenents de 
la nova organització municipal, presen-
tada dilluns. Seran cinc, finalment, les 
tinències d’alcaldia del govern tripartit, la 
primera de les quals per a Oriol Lladó, 
que serà responsable de Mobilitat, Pai-
satge, Habitatge, Patrimoni Històric-Ar-
tístic, Urbanisme i Ciutat Intel·ligent. El 
segon tinent d’alcalde serà Àlex Mañas, 
que encapçalarà els departaments de 
Promoció Econòmica i Ocupació, Indus-
trialització, Comerç, Turisme, Consum, 

Nova Economia, Sostenibilitat i Medi 
Ambient. Jose Téllez ocuparà la tercera 
tinença d’alcaldia i es responsabilitzarà 
d’Hisenda, Contractació, Recursos Hu-
mans, Transversalitat, Transparència, 
Comunicació, Informàtica, Tecnologies 
de la Informació i la Comunicació, Es-
tadística i Població. La quarta tinent 
d’alcalde serà Laia Sabater, amb Cultura 
i Educació. Francesc Ribot serà el cin-
què tinent i portarà Diversitat, Convi-
vència, Salut i Gent Gran. A més, Maria 
Gallardo serà regidora d’Esports; Angès 
Rotger, de Serveis Socials; Fàtima Taleb, 
de Participació, i Javier López, d’Espais 
Públics. A banda, Alcaldia tindrà les atri-
bucions de coordinació dels diferents 
districtes, Seguretat, Joventut i Dona.

L’alcaldessa, regidora de districte
El nou govern mantindrà la distribució 

de la ciutat en sis districtes, almenys 
de moment. No és gaire habitual que 
l’alcalde o alcaldessa afegeixi una regi-
doria de districte a les seves responsa-
bilitats. Dolors Sabater, però, considera 
que la seva experiència i coneixement 
de Llefià i La Salut pot ser un actiu in-
teressant i ha decidit ser la regidora del 
Districte 4. Laia Sabater s’encarregarà de 
Canyadó, Casagemes, Manresà, Centre, 
Dalt de la Vila, Coll i Pujol i Progrés; 
Maria Gallardo, de Sant Crist, Sistrells, 
Lloreda, Novea Lloreda, Puigfred, La Pau 
i Montigalà Occidental; Ribot, de Monti-
galà Oriental, Canyet, Mas Ram, Bufalà, 
Bonavista, Pomar, Morera i Les Guixe-
res. Agnès Rotger serà l’edil del Districte 
5, amb Gorg, La Mora, Congrés, Can 
Claris i Raval. El Districte 6, Artigues, 
Sant Roc i El Remei, seran responsabi-
litat de Fátima Taleb.

Foto: Arxiu
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Garcia Albiol denuncia un 
regidor del nou govern 
per un tuit del 2012
L’exalcalde Xavier Garcia Albiol va presentar di-
vendres una denúncia contra un dels tinents 
d’alcalde del nou govern de la ciutat per un missat-
ge a Twitter de l’any 2012. El ‘popular’ havia avisat 
dies enrere i així ho va acabar de confirmar a través 
del seu compte de la pròpia xarxa social: “Demà 
presentarem al jutjat la denúncia contra el tinent 
d’alcalde de Badalona de la CUP per penjar la 
meva foto amb un tir al front”. Albiol porta davant 
la justícia una fotografia que el regidor Jose Téllez, 
de Guanyem Badalona, titular de l’Àmbit Badalona 
Democràtica, va pujar al seu compte personal en la 
que apareix la cara del líder del PP amb un forat al 
front i un bigoti dibuixat molt semblant al que duia 
Hitler, acompanyada d’un breu comentari: “Des de 
Badalona, Feliç Carnestoltes”.
Xavier Garcia Albiol va començar a difondre la 
imatge la setmana passada a través de diferents 
xarxes socials afirmant que era una foto seva “amb 
un tir en el front”: “Tota una declaració d’intencions 
que posa en evidència la classe de gent que gover-
na avui a Badalona”, sentencià l’exbatlle. Durant 
els darrers dies, el regidor de Guanyem Badalo-
na ha explicat a través de diferents canals que la 
foto i l’acusació que desprèn Albiol estan tretes de 
context, que no es tracta d’un tir al cap i que la 
fotografia forma part d’un “joc satíric” que es va 
dur a terme al local d’una entitat badalonina durant 
la celebració del Carnestoltes aquell any. Segons 
ha explicat Téllez, l’activitat consistia en colar cas-
tanyes per forats fets a imatges de diferents figures 
polítiques i d’altres àmbits, no només Albiol: el 
Papa, la Duquesa de Alba i el Rei també hi eren 

presents, per exemple. “Descontextualitzada, la 
imatge és molt dura, en sóc conscient i demano 
disculpes si he ferit alguna sensibilitat. Però en cap 
cas es tracta d’incitació a l’odi o la violència, i molt 
menys d’un “tret al cap” com s’intenta promocio-
nar”, ha esclarit l’edil de Guanyem. Caldrà esperar 
per veure si el jutge admet a tràmit la denúncia 
d’Albiol..

Els compradors dels nous pisos del Gorg es 
mobilitzen per garantir la continuïtat del canal

Els compradors dels futurs pisos del Gorg han 
començat a mobilitzar-se per evitar que les obres 
del canal no s’aturin amb el canvi de govern. El 
col·lectiu va començar a fer-se visible a ulls dels 
mitjans de comunicació fa un parell de setmanes, 
quan desenes dels futurs veïns van convocar una 
roda de premsa i van fer una crida als responsa-
bles polítics per no frenar el projecte urbanístic del 
barri, davant d’algunes declaracions que havien 
suscitat certa incertesa al voltant de la continuïtat 
del canal. Els afectats es van constituir en una pla-
taforma per canalitzar les reclamacions de tota la 
comunitat i tenen el suport de les associacions de 
veïns del Gorg-Mar, favorable a la revitalització de 
la zona i, sobretot del Front Marítim, que també 
reivindica la continuïtat de les obres del canal. La 
plataforma ha iniciat la recollida de signatures a 
dues bandes. Per un costat, una campanya física, 
a través de la qual ja han aplegat unes 1.000 fir-
mes; de l’altre, una petició a través de change.org, 
a on ja han aconseguit unes 400. Tanmateix, el 
col·lectiu ha editat 20.000 flyers per repartir arreu 
de la ciutat en els que es veu una imatge virtual 
del futur canal i els motius que al·leguen per con-

tinuar endavant les obres, a més del logo de l’AVV 
Front Marítim, que s’ha afegit al moviment com a 
part activa per treballar de la mà dels afectats. A 
banda, la plataforma ha enviat cartes a les desenes 
d’entitats veïnals de la ciutat per demanar la seva 
postura i recolzament, algunes de les quals, expli-
quen, ja s’han mostrat favorables.

La majoria del Ple recolza la continuïtat
A nivell polític, els afectats s’han reunit amb el PP, 
PSC, CiU i Ciutadans, que s’han posicionat del 
costat dels veïns. Resta pendent una trobada amb 
Oriol Lladó, responsable d’Urbanisme del nou go-
vern, tal i com el propi regidor i el col·lectiu han 
confirmat. Des del govern es va voler transmetre 
aquest dilluns “un missatge de tranquil·litat”; el 
propi Lladó va afirmar que en cap moment s’ha 
parlat “d’aturar el projecte”, sinó de “revisar i mi-
llorar” aquelles qüestions que encara tinguin mar-
ge de modificació. En qualsevol cas, va matissar 
l’alcaldessa Dolors Sabater, es vol obrir l’operatiu 
urbanístic al màxim a la participació ciutadana 
perquè siguin els veïns els qui es pronunciïn sobre 
allò que volen.

S’han reunit, juntament amb l’AVV del Front Marítim, amb PP, PSC, CiU i C’s; esperen trobar-se amb el govern

Foto: Captura de pantalla del tuit
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Incautades més 
de 4.000 sabatilles 
esportives d’imitació

La Guàrdia Urbana de Badalona ha realitzat 
una operació en dos magatzems ubicats al 
barri de La Mora en la que ha intervingut 
4.443 parells de sabatilles esportives que 
imitaven la marca New Balance. El valor 
que les sabatilles haurien tingut al mercat 
si fossin autèntiques arribaria als 311.010 
euros. L’operació policial es va fer després 
que la marca afectada hagués presentat 
una denúncia per presumpta falsificació. 
En l’operatiu policial van quedar impu-
tades un total de 2 persones per un pre-
sumpte delicte contra la propietat indus-
trial. El gènere intervingut omplia un total 

de 350 caixes, que van ser immobilitzades 
i precintades en els magatzems on es va 
fer la intervenció. En aquestes dues naus 
s’emmagatzemaven les sabatilles, que 
portaven cosida la lletra ‘N’ que forma el 
logotip que la marca té registrat però alte-
rat amb dues franges de tela afegides i que 
unien els extrems d’aquesta lletra. Aixi, les 
persones que compraven les sabatilles 
esportives en aquests magatzems eren 
les que podien retallar manualment amb 
tisores aquestes dues franges per acabar 
simulant el logotip registrat de la marca 
comercial.

La Guàrdia Civil va dur a terme dime-
cres de matinada una operació contra el 
tràfic de persones a l’àrea metropolitana 
de Barcelona que va acabar amb una 
vintena de detencions. Es van realitzar 
més d’una desena d’escorcolls a dife-
rents domicilis de Barcelona, Badalona 
i Santa Coloma de Gramenet. A Badalo-
na, una de les entrades amb detencions 
es va produir al carrer Circumval·lació. 
Els integrants de la suposada xarxa, que 
pertanyen a la comunitat xinesa, se’ls 

acusa de portar dones d’origen asiàtic 
de manera il·legal i d’explotar-les se-
xualment durant 24 hores seguides. 
Se’ls imputen, en concret, delictes de 
tràfic d’immigrants, tràfic d’éssers hu-
mans, falsedat documental i tràfic de 
drogues. Entre els detinguts hi hauria el 
cap de la xarxa i també els responsables 
d’organitzar el recorregut que feien les 
noies per arribar de la Xina. La policia 
creu que la xarxa també llogava locals 
de karaoke per fer-hi joc il·legal. 

Foto: El País / Escorcoll al carrer Circumval·lació

Operatiu contra una 
xarxa xinesa de 
tràfic de persones

Una baralla entre dos familiars va acabar 
dimarts a la nit amb dos ferits, un d’ells 
inconscient, al barri de Llefià. Segons 
fonts municipals, els dos individus eres 
veïns del mateix edifici i van encetar una 
discussió, passades les 10 de la nit, que 
va derivar en una baralla a la via pública, 
al carrer de la Sagrada Família. Una pa-
trulla de la Guàrdia Urbana va assistir a 
l’incident i va separar els dos implicats. 
Una dotació del SEM els va traslladar a 
l’hospital amb ferides, atès que un d’ells, 
fins i tot, va quedar inconscient. Una de 
les primeres persones en informar de 
l’incident va ser l’exalcalde Xavier Garcia 
Albiol, que va difondre algunes imatges 
a través dels seus comptes de xarxes 
socials explicant que hi havia hagut una 
“batalla campal amb dues persones amb 
el cap obert”. En aquest sentit, fonts 
municipals han volgut deixar clar que 
en cap cas es va tractar d’una “batalla 
campal”, sinó d’una baralla entre dues 
persones en la que la Guàrdia Urbana va 
actuar amb normalitat.

Baralla amb 
ferits entre 
dos familiars 
al barri de 
Llefià

Primer gran error del Gobierno radical independentista de 
la Sra. Sabater. La ciudad de Badalona, ya no cuenta con la 
Unidad Omega de la Guardia Urbana, una unidad conoci-
da y muy valorada por todos los ciudadanos de Badalona. 
La decisión tiene efecto desde el pasado  21 de junio y ha 
merecido alguna información de prensa no del todo exac-
ta. Hagamos algo de memoria. La Unidad Omega apareció 
por primera vez en el año 2003, cuando gobernaba la Sra. 
Maite Arqué de Alcaldesa y el Sr. Eduard Tortajada de primer 
Teniente de Alcalde, ambos del PSC. El Jefe de la Guardia 
Urbana era el Sr. Conrado Fernández. El nombre oficial de 
la Unidad era URE (Unitat de reforç i emergències). En el 
anterior gobierno al del Alcalde Albiol, mandando el Sr. Se-
rra como Alcalde  (PSC) y el Sr. Falcó (CiU) como primer 
teniente de Alcalde y responsable de la Guardia Urbana, 
la unidad pasó a llamarse USR (Unitat suport reactiu). De 
hecho el material de protección personal y los vehículos de 
la Unidad Omega, fueron adquiridos siendo el Sr. Falcó res-
ponsable político de la Guardia Urbana. Y con la llegada del 
gobierno del Sr. Albiol, pasó a denominarse Unitat Omega. 
Esta trayectoria de la Unidad Omega casi siempre ha contado 
con el mismo mando operativo y las funciones siempre han 
sido las mismas: la lucha contra la delincuencia y los ac-
tos de incivismo más graves, las emergencias de todo tipo, 
incendios, derrumbes, accidentes de tráfico, protección de 
la seguridad en grandes eventos, conciertos, fiestas popu-
lares, prevenciones territoriales y un largo etc. En cuanto a 
las informaciones recientes, alguna de ellas hablaba de que 
los integrantes de la Unidad Omega no hacían traslados de 
detenidos, pero no se dice que eran los que más detenidos 
hacían -bien directamente o como apoyo a los patrulleros en 
situaciones muy complicadas-; además de que sus vehícu-
los (furgón y coche patrulla) no contaban con mamparas de 

Miguel Jurado Tejada
Regidor del grup municipal del PP a l’Ajuntament

La ‘vendetta’ de los radicales independentistas

protección tal y como exigen los protocolos para el tras-
lado de detenidos, ya que eran usados para el traslado de 
los agentes, por lo que la Omega precisaba del apoyo de 
las patrullas. También se dice que no eran queridos por 
los vecinos. Por supuesto que los incívicos lo estarán 
celebrando, quizás con botellón, haciendo hogueras en la 
vía pública o colocando piscinas en las aceras. Es verdad, 
estas personas no querían a los Omegas; tampoco los 
cientos de detenidos por robos con violencia, con fuerza, 
por peleas con armas y un largo etc. O no se acuerdan 
ustedes de lo que ocurría en la zona de ocio de Can Ribó, 
no hace mucho tiempo y que era controlado por la Unidad 
Omega? El actual gobierno no sabe -o sí sabe- el daño 
que está haciendo a la ciudadanía de Badalona, alterando 
con esta decisión la seguridad ciudadana, provocando que 
aumenten los niveles de inseguridad y la crispación en 
nuestra ciudad. Se dice con absoluto desprecio a la verdad 
que la Unidad Omega era la Guardia pretoriana del anterior 
gobierno. Esta afirmación es del todo ofensiva y obedece 
a la más absoluta ignorancia sobre modernos métodos de 
gestión directa. Al igual que la Policía de Barrio, la Omega 
tenía un teléfono móvil para ser llamados directamente por 
la ciudadanía y realizaba servicios directamente solicitados 
por los ciudadanos con una sorprendente rapidez y efica-
cia. Tanta eficacia que dicha Unidad se había convertido a 
lo largo de estos últimos cuatro años en el enemigo  a batir 
por los incívicos y radicales.  Sus triunfos eran considera-
dos como golpes a las pretensiones de las distintas for-
maciones políticas de echar fuera de la Alcaldía al alcalde 
Albiol. En realidad se convirtieron -o los convirtieron- en 
un símbolo, un trofeo para los seguidores del gobierno ra-
dical independista de la Sra. Sabater y que la ciudadanía de 
Badalona notará a faltar en muy breve espacio de tiempo.

La PSU posa en dubte les 
primeres decisions del 
govern en matèria policial
La Plataforma Sindical Unitària, sindicat majoritari 
a l’Ajuntament, s’ha mostrat “preocupat i en des-
acord” amb la planificació del dispositiu policial que 
es va preparar per a assegurar la neteja de les plat-
ges de la ciutat després de la revetlla de Sant Joan. 
L’organització assegura que l’operatiu es va nodrir 
“en la seva majoria d’agents en practiques amb no-
més dues jornades de treball a la Guàrdia Urbana i 
sense el material adequat per a aquest servei”, com 
ara botes per caminar per la platja i guants protectors, 
necessaris en escenaris com el de dimecres al matí, 
amb la platja plena de vidres i ampolles trencades, 
o armilles protectores. Concreten, per exemple, que 
un dels dos dispositius va comptar amb un caporal, 
dos agents veterans i sis alumnes en pràctiques. En 
aquest sentit, la PSU creu que va ser una planificació 
“temerària” i destaca que no coneix que aquest servei 
s’hagi fet amb alumnes de pràctiques els anys ante-
riors o a altres poblacions catalanes de dimensions 
considerables de Badalona. Fonts municipals han 
esclarit que 10 dels 30 agents del dispositiu eren en 
pràctiques, però que els altres 20 eren agents vete-
rans i un comandament. Tanmateix, indiquen que la 
desena d’agents van ser assignats a aquest dispositiu, 
igual que podrien haver estat destinats a qualsevol 
altre operatiu real, com ara de trànsit o de qualsevol 
altre tipus, una pràctica “habitual” un cop entren a 
practicar al cos. En qualsevol cas, destaquen, a di-
ferència d’altres anys, no es va produir “cap incident”.

Crítiques per la dissolució de la Unitat Omega
Des de la PSU també s’ha criticat la dissolució de la 
Unitat Omega perquè, asseguren, no s’ha acordat. “Hi 
ha malestar dins el cos per prendre decisions tècni-
ques sense consultar. Preferiríem negociar, arribar a 
acords”, explica un dels representants del sindicat. 
Des del govern asseguren que la dissolució de la 
Omega s’ha dut a terme en coordinació amb la di-
recció del cos i que la mesura s’ha pres perquè, fins 
ara, hi havia un “greuge comparatiu” a nivell salarial 
i amb la supressió d’aquesta unitat es redistribuei-
xen “millor els plusos” i hi ha rotació. En qualsevol 
cas, l’alcaldessa Dolors Sabater admet que d’aquesta 
decisió en concret es va informar amb els sindicats, 
tot i no negociar-la, però que la idea és tenir compte 
la postura dels sindicats en la segona fase de la re-
estructuració del cos que es durà a terme a partir de 
setembre.

Dispositiu de neteja i seguretat  per Sant Joan
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La Rotllana trasllada les 
activitats a l’Escorxador
L’entitat inicia un any més el projecte Estiu a la Plaça

Les responsables de la Badalona Home Design, 
la fira de la decoració, el disseny i l’interiorisme 
de Badalona, van fer entrega d’un taló de 6.000 
euros a la Fundació Privada Llegat Roca i Pi. Es 
tracta d’uns fons recollits durant el sopar soli-
dari que es va celebrar a mode de cloenda de la 
segona edició de la BHD, a l’antic edifici de Co-
rreus. L’organització realitza aquesta donació com 
a aportació al Projecte Àngels, una iniciativa que 
participa a la mostra des de la primera edició i 
que té per objectiu donar feina a persones en una 
situació social i laboral difícil per tal de fer rehabi-

litacions i reformes a habitatges de persones amb 
pocs recursos. La presidenta de la BHD, Elisabeth 
Ruiz, va avançar que volen seguir comptat amb la 
col·laboració del projecte durant les properes edi-
cions. “És important que ens adonem de la neces-
sitat de ser solidaris. Les empreses de la Home De-
sign ens dediquem a les reformes per gent que pot 
pagar els serveis, però hi ha moltes persones que 
no viuen en condicions òptimes i per això creiem 
oportú ser partícips del Projecte Àngels. Ambdues 
parts es mostren molt satisfetes de les sinèrgies 
creades.

La BDN Home Design dóna 
6.000 euros a la iniciativa 
Projecte Àngels

El passat divendres va donar el tret de sortida l’Estiu 
a la Plaça, una iniciativa de lleure a l’aire lliure que 
impulsa l’Associació La Rotllana per tal d’habilitar 
un espai de joc per als nens, joves i famílies de la 
ciutat. El Centre Cultural l’Escorxador, al barri de La 
Salut, va acollir la festa inauguració amb música, 
batucada, tallers infantils, mostra d’esports al carrer 
i punt d’informació de les activitats  programades per 
aquest mes de juliol, que se celebraran al propi equi-
pament municipal. Aquest serà el 5è any consecutiu 
de L’Estiu a la Plaça, que enguany ha rebut el pre-
mi a la Millor experiència en el Lleure de Catalunya, 
atorgat per la Fundació Lluís Carulla. Es tracta d’una 
iniciativa social a peu de carrer que transforma espais 

públics en entorns de lleure, d’educació i convivèn-
cia  i que compta amb una programació d’activitats 
obertes als barris i dirigides a tots els públics en la 
que col·laboren associacions i entitats.  El projecte va 
néixer com una iniciativa juvenil que tenia l’objectiu 
de dinamitzar l’activitat dels barris durant els mesos 
d’estiu, una alternativa  pels joves que durant el pe-
ríode estival no tenien més opcions que quedar-se a 
la ciutat. La resposta va ser tan positiva per part dels 
veïns que el projecte va anar creixent i ampliant pro-
grama, consolidant-se actualment com una iniciativa 
comunitària amb activitats per a tots els públics i amb 
l’objectiu de treballar entorn la cohesió social i poten-
ciar la participació ciutadana.

Foto: Arxiu
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El comerç de Bufalà 
celebra una jornada 
festiva al carrer
El barri de Bufalà estrena aquest cap de 
setmana l’arribada de l’estiu amb una 
jornada festiva i plena d’activitats. Els 
comerciants i restauradors de Bufalà 
tornaran a treure al carrer la seva ofer-
ta i ho faran acompanyats d’una àmplia 
programació durant tot el dissabte, dia 
4. De 12 del migdia a 12 de la nit, sota 
el nom de Bufalà Summer Shopping, el 
carrer Independència estarà tallat i ocu-
pat per les paradetes dels comerciants 
del barri. També hi participaran entitats, 
com ara l’associació de veïns, el club de 
bàsquet o Càrites, a través de Som-hi, 

entre d’altres. A més dels productes i 
serveis, s’oferiran degustacions de be-
gudes i menjar a diferents punts de la 
fira. 
A banda i banda del carrer, hi haurà dos 
escenaris en els que es desenvoluparan 
les activitats i actuacions previstes. Entre 
els actes programats hi destaquen actua-
cions de fitness, zumba o body pump; 
una desfilada de gossos en adopció, a 
càrrec de l’entitat Suricata, o música 
punxada en directe. Per tancar la festa a 
la nit, hi haurà un concert d’havaneres a 
càrrec del grup Blau Mediterrà.

El CC La Salut acull el XVI 
aniversari de l’associació 
extremenya Zurbarán
El passat dissabte la sala d’actes del Cen-
tre Cívic La Salut va acollir la celebració 
del XVI aniversari de la constitució de 
l’associació cultural i extremenya Zurba-
rán de Badalona. La coral de la mateixa 
entitat va ser l’encarregada d’obrir i tancar 
el certamen amb jotes regionals com la 
‘Virgen de la Guadalupe’. També van pu-
jar per l’escenari els grups de country i 
sevillanes del Centro Cultural Castellano 
Manchego de Badalona, que van ballar 
cançons com ‘Arriba y Abajo’ de Coyo-
te Dax i ‘Mediterráneo’ de Joan Manuel 
Serrat, i també la coral de l’Agrupació 
La Pau de Barcelona, que va interpretar 
cançons com La Rambla de Badalona. 

Unes 200 persones van omplir el centre 
cívic i l’acte va comptar amb la presència 
de la regidora de Participació Ciutadana, 
Fàtima Taleb, i la regidora d’Esports, Ma-
ria Gallardo, que es van comprometre a 
què el Premi Ciutat de Badalona del XVI 
Certamen Internacional de Pintura de 
Zurbarán -que es celebrarà de cara a la 
tardor i té un cost de 500 euros-, sigui 
una realitat. Per la seva part, la presidenta 
de l’associació Zurbarán, María Angeles 
Pino, ha destacat que és una celebració 
molt important, ja que el camí que han 
realitzat fins ara “ha estat molt llarg i gens 
fàcil”. D’altra banda, l’entitat celebrarà 
aviat la Setmana Cultural.

Més fotografies

Més fotografies

El Front Marítim està de festa major 
aquest cap de setmana

El Torneig de futbol sala per als més in-
fants, que enguany arriba a la cinquena 
edició, donarà el tret d’inici aquest diven-
dres, 3 de juliol a les 17.30 hores, a les 
festa major del Front Marítim del barri del 
Progrés i de La Mora. El campionat, que 

s’allargarà fins a les 21.30h, tindrà lloc 
al poliesportiu de la plaça del Gas. Tot 
seguit, a les 22h, hi haurà una cantada 
d’havaneres i rom cremat per a tots els 
assistents des del port de Badalona. De 
cara al dissabte, el dia començarà a les 
11.30h amb la tradicional festa de l’aigua 
des del passeig Marítim (davant de 
l’antiga fàbrica de la CACI), on hi haurà 
un tobogan refrescant, jocs d’aigua i xe-
ringada de colors. L’Associació de Veïns 
del Front Marítim crida a tots els partici-
pants a portar les seves pistoles i xerin-
gues. A continuació la festa de l’escuma 
(13h) donarà per finalitzada la jornada del 
matí. A la tarda tindrà cita el taller d’estels 
i els inflables (17.30h) al final del passeig 
Marítim. Mentrestant la plaça del Vaixell 

Maria Assumpta serà l’escenari d’una 
exhibició castellera (18h), a càrrec de les 
colles Micacos de Badalona i Sagrada 
Família de Barcelona, i una xocolatada 
infantil (18.30h). A la nit, a partir de les 
21.30h tindrà cita el sopar de germanor, 
amenitzat amb música i la projecció d’un 
mapping des del passeig Marítim. Una de 
les novetats d’aquest any és l’ampliació 
del programa i es que la festa continuarà 
diumenge, dia 5 a les 11h, amb  les ac-
tivitats infantils, inflables i el vermut a la 
fresca al carrer de la Mar Adriàtica. Una 
roda de salsa de 17 a 21h posarà el punt 
i final a la festa del barri al passeig Ma-
rítim, on hi actuarà en directe el grup ‘El 
Chalu y su ritmo caribeño’, i a més, parti-
ciparan diverses escoles de ball.

Foto: Arxiu

Foto: Arxiu



FIATC Joventut
Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com

FIATC Joventut
Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com

16 17

M’agradaria tornar a fer la peti-
ció que ja vaig fer un temps i ara, 
confiant amb la mà de l’Oriol Lla-
dó a l’Ajuntament com a regidor 
de l’àmbit de Badalona evitable on 
hi està inclós l’àrea d’urbanisme, 
espero que es consideri. És una 
evidència que a la nostra ciutat hi 
ha coses culturals, esportives o 
socials per explotar. A vegades no 
cal fer molts experiments i el clar 
exemple és el de l’estàtua de l’Anís 
del Mono que hi ha en el passeig 
que és un èxit rotund. Són moltes 
les persones que s’aturen i es fan 
fotografies al costat del mono. Pels 
aficionats al bàsquet quan van a 
Zagreb tothom que va al pavelló de 
la Cibona es fan una fotografia amb 
l’estàtua de Drazen Petrovic. Els que 
van a Chicago ho fan amb l’estàtua 
de Michael Jordan. I els que van al 
Palau Olímpic com a molt es fan la 
fotografia...amb l’entrada del metro 
del Gorg. Seria una bona idea fer 
una estàtua d’un jugador de bàs-

Una estàtua com la de l’Anis 
del Mono al Palau Olímpic

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

quet en el Palau perquè els segui-
dors que vagin a l’Olímpic a veure 
un partit, a un concert, a un acte...
poguin tenir el record com els que 
tenen els que es fan la fotografia 
amb el mono. És només una idea.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet
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  Les dues parts 
sortirien satisfetes 
de la reunió. Hi ha 
predisposició per 
trobar solucions

  Donar l’últim 
impuls al projecte 
del Mercadona 
de Pomar és clau 
per l’estabilitat del 
FIATC Joventut 

L’últim tren per l’or europeu passa per Itàlia: Sans, 
Abalde i Nogués busquen el títol continental U20

Primers contactes entre el FIATC Joventut i el nou 
govern de Badalona per garantir el futur del club

nar la derrota de l’any passat”, assegu-
rava Agustí Sans abans de volar cap a 
Itàlia. Després d’una temporada regular 
molt intensa, on la major part dels ju-
gadors de la U20 han pogut competir 
en categories d’alt nivell (ACB i LEB 
Or), la plantilla de Paco Redondo està 
preparada per mirar d’assolir la glòria. 
“Aquesta és la temporada on hem tin-
gut més bagatge. Això ens ajudarà a 
competir”, ressaltava Alberto Abalde. 
Segons José Nogués, el fet que Redon-
do sigui el seleccionador de la U20 els 
ha facilitat el canvi de dinàmica entre el 
club (CB Prat i FIATC Joventut) i la se-
lecció. “Coneixem la filosofia d’en Paco 
i ens sabem adaptar. Sabem què fa bé 
cadascun de nosaltres i com  aconse-
guir avantatges”, declarava l’aler pivot 
des de la concentració de la U20. En els 
últims anys, Espanya sempre ha estat 
inclosa dins del llistat de seleccions 

Amb només 20 anys, el seu palmarès 
en categories de formació és difícil de 
superar. Ho han guanyat gairebé tot 
i ja saben què és competir dins del 
bàsquet professional. Però a Alberto 
Abalde, Agustí Sans i José Nogués 
encara els resten objectius per cobrir 
i un d’ells és aconseguir una medalla 
d’or amb la selecció espanyola. Els tres 
vinculats del FIATC Joventut van que-
dar subcampions d’Europa U20 l’estiu 
passat i en el pròxim europeu d’Itàlia 
(7-19 de juliol) volen ‘corregir’ la de-
rrota soferta en la darrera final contra 
Turquia. Tot i que Abalde surt d’una 
lesió muscular al quàdriceps, els tres 
jugadors formats a la Penya esperen 
estar a la llista definitiva que el selec-
cionador Paco Redondo donarà un dia 
abans de l’inici de la competició. “Dis-
posem d’una altra oportunitat després 
de perdre l’última final. Volem solucio-

favorites per aspirar als títols interna-
cionals, i més si parlem d’europeus. La 
generació del 95’, base de la U20, és 

Els tres vinculats del FIATC Joventut afronten el seu últim estiu a les seleccions inferiors d’Espanya

Jordi Villacampa es reuneix amb l’alcaldessa Dolors Sabater i amb altres representants del Consistori

conscient del seu potencial de cara a 
l’Eurobasket d’Itàlia, tot i que cal anar 
pas a pas. “Parlar d’objectius és molt 

Aquesta setmana es va produir la primera 
reunió entre els representants del nou go-
vern de l’Ajuntament de Badalona, enca-
pçalats per l’alcaldessa Dolors Sabater, i 
membres del consell del FIATC Joventut. 
La trobada va ser una bona primera pre-
sa de contacte per tal de parlar de temes 
d’especial rellevància per l’economia de 
Penya. La qüestió més important a trac-
tar és l’empenta definitiva que cal fer pel 
Mercadona al barri de Pomar, supermer-
cat que ha d’estar ubicat en uns terrenys 
que són propietat del club. Aquesta és 
una qüestió capital per assegurar la via-
bilitat econòmica del FIATC Joventut, ja 
que es tracta d’una operació que es va in-
cloure dins del concurs de creditors. Tot i 
estar molt avançada, l’Ajuntament encara 
ha d’executar dos tràmits burocràtics per 
acabar de completar-la: la reparcel·lació i 
concedir una llicència.  Durant la reunió 

fàcil, però després comença el campio-
nat i les coses es compliquen”, advertia 
Abalde. Per Agustí Sans, el principal 
atribut d’aquesta selecció és la defen-
sa. “Ho fem molt bé. Som un equip 
intens i això ens facilita poder córrer 
al contraatac”, apuntava el base balear. 
Parlant sobre els principals aspirants 
a endur-se l’or, la prudència entra en 
escena. “És bastant difícil dir qui és el 
favorit abans que comenci l’europeu. A 
priori, Croàcia, Turquia i Sèrbia haurien 
de ser els més potents”, destacava No-
gués. Mentre Sans assegura sentir-se 
“còmode” alternant les posicions de 
base i escorta, Abalde espera poder 
agafar ràpid el ritme de competició per 
“ser el jugador important que vull ser” 
dins del grup. El darrer any a la LEB Or 
i l’acumulat de minuts i d’entrenaments 
amb el FIATC Joventut s’han de notar 
en aquest Eurobasket de Lignano 2015.  

també es va començar a tractar el tema 
de l’IBI que el FIATC Joventut paga pel 
Palau Olímpic i els ingressos del cànon 
del Màgic que rep el club cada any. La 
Penya volia saber si totes aquestes qües-
tions es mantindrien com fins ara, o bé 
si el nou govern tenia previst fer canvis. 
“Ha estat una primera presa de contac-
te. Nosaltres hem escoltat atentament 
totes les qüestions que el club ens ha 
exposat. Ja coneixíem molts detalls de 
la situació”, va declarar Dolors Sabater 
per valorar la reunió. Oriol Lladó, regidor 
d’ERC, també va manifestar que l’objectiu 
de l’Ajuntament “és facilitar les coses, 
garantint la transparència i l’interès 
ciutadà”. Després d’aquesta trobada, el 
FIATC Joventut continua configurant el 
pressupost de la pròxima temporada. 
Salva Maldonado ha demanat que es 
mantingui el del curs passat. 

Foto: Bernat López
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  Espanya tomba 
Egipte després de 
completar un duel 
massa irregular

  L’escorta de la 
Penya acaba amb 
7 punts i 4 rebots

Xabi López i la U19 es planten 
als quarts de final (60-67)
A diferència de l’últim duel de la pri-
mera fase disputat contra Argentina 
(51-75), la primera eliminatòria a partit 
únic del Mundial no seria tan senzilla 
de superar per Espanya. Egipte aconse-
guiria completar un parcial de sortida 
de 7 a 0 que posaria la por al cos al bloc 
de Joaquín Prado (7-0). Dos triples de 
Marc Garcia i una millora sensible a 
l’hora de circular la pilota permetrien a 
la U19 capgirar la situació, després que 
Yankuba Sima esclafés la cistella con-
trària a dues mans (9-11). Disputats els 
primers sis minuts de partit, Xabi López 
saltaria al parquet. L’escorta del FIATC 
Joventut forçaria una falta només in-
gressar a pista, anotant el seu primer 
punt des de la línia de personal (11-
12). Espanya, però, seguia sense oferir 
un joc constant, patint molt en defensa 
per aturar les penetracions dels exte-
riors egipcis (19-15). Una darrera cis-
tella de Sergi Garcia tancaria el segon 
quart, donant un avantatge de set punts 
a la selecció espanyola (29-36). Tot i 
anar per davant, el 11/41 en tirs fet per 
Espanya durant la primera meitat supo-
sava l’evidència dels problemes soferts 
per la U19. Després de dos quarts irre-
gulars, l’activitat física de la selecció 

espanyola creixeria a la segona meitat. 
El bloc de Joaquín Prado, per la pugna 
incansable de Jacobo Díaz, completaria 
un tercer quart increïble (37-56). Amb 
la classificació quasi enllestida, la U19 
s’adormiria en el pitjor moment possi-
ble, donant ales al combinat egipci per 
reviure i situar-se a només cinc punts 
(58-63). Al final, la qualitat de Marc 
Garcia asseguraria el triomf d’Espanya 
(60-67). Xabi López disputaria quasi 15 
minuts de joc, anotant 7 punts (2/5 en 
tirs), capturant 4 rebots i aconseguint 1 
recuperació. 

Foto: FIBA
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L’Ajuntament condicionarà Montigalà però el Badalona 
haurà de jugar fora de la ciutat el primer partit com a local

El Cerdanyola, a la Copa 
Catalunya; el Granollers i 
l’Europa, al torneig d’Històrics

Tot i la bona sintonia que hi ha entre el nou 
ajuntament i el club, el condicionament del 
camp de Montigalà no s’haurà completat 
encara quan comenci la temporada vinent, 
a final del mes d’agost. La voluntat del con-
sistòri és fer-ho al més aviat, però el fet que 
les obres s’hagin d’aprovar en el proper Ple 
fa que no es puguin acabar, com a mínim, 
fins al mes de setembre. Com que la lliga 
començarà a mitjan agost, es pot donar per 
segur que el CF Badalona haurà de disputar 
el primer partit com a local fora de la ciutat. 
El club descarta fer-ho, com en el curs pas-
sat, al Municipal de Pomar. Tot fa pensar, 
doncs, que serà en el camp de Can Peixauet 
de Santa Coloma o en la ciutat esportiva 
del RCD Espanyol, situada a Sant Adrià, on 
l’equip de Manolo González debutarà davant 
del seu públic el curs 2015/16.
El president escapulat, Miguel Ángel 
Sánchez, va mantenir una reunió a prin-
cipis d’aquesta setmana amb la regidora 

Dimarts passat el Badalona va conèixer els 
seus rivals en la Copa Catalunya i el torneig 
d’Històrics. En la primera d’aquestes compe-
ticions l’equip escapulat ha quedat empare-

llat amb el Cerdanyola del Vallès, un equip 
del grup cinquè de tercera. L’eliminatòria 
es disputarà a partit únic, al camp del Les 
Fontetes, durant el cap de setmana de l’1 

i el 2 d’agost. En cas de sortir victoriós, el 
Badalona s’enfrontaria amb el guanyador del 
duel entre el Masnou i el Palamós, també en 
camp contrari, els propers 8 o 9 d’agost.
Quant al torneig d’Històrics, que aquest estiu 
arribarà a la seva trentena edició i es disputarà 
del 3 al 9 d’agost al Municipal del Guinardó, 
els rivals seran el Granollers i l’Europa, dos 
equips de tercera divisió. El triangular es 
disputarà el 4 d’agost i començarà enfron-

tant, en els primers 45 minuts, a vallesans 
i barcelonins. El Badalona jugarà, seguits, el 
segon i el tercer duel de mitja part. En el cas 
d’arribar a la semifinal, els escapulats juga-
rien el dissabte 8 d’agost contra el guanyador 
del grup format pel Cornellà, el Júpiter i el 
Vilafranca. La final està programada per diu-
menge 9 d’agost. La coincidència de dates 
obligaria, en el cas d’anar passant elimina-
tòries, a una doble convocatòria.

d’esports, Maria Gallardo (ICV), en la qual 
va tornar quedar clara la predisposició del 
consistori a ajudar el club. En aquest sentit, 
l’ajuntament s’ha compromès a col·locar les 
grades de formigó que ara es troben al camp 
de la Morera, en substitució de les de me-
cano-tub de la temporada passada. A més, 
es millorarà l’enllumenat i es construirà una 
bugaderia. La construcció del camp de fut-
bol-7 quedarà, de moment, ajornada.
El forçat exili del Badalona en el comença-
ment de la propera temporada no agrada 
gens a la Plaça de la Vila, on es considera 
greu que el condicionament total de Monti-
galà no fos abordat en el mandat de Xavier 
Garcia Albiol. “El nou govern ha entomat 
aquest assumpte de forma immediata, 
quan n’hem tingut coneixement, tot i que el 
govern anterior ni l’havia resolt ni ens l’ha 
traspassat com a urgència a resoldre”, va 
manifestar ahir a aquest diari l’alcaldessa, 
Dolors Sabater.

El directiu Damià Fernández, fins ara vocal 
de recursos interns, ha passat a ser el res-
ponsable del futbol base de la junta directiva 
del CF Badalona, en substitució de Ramon 
Díaz. Fernández, que és gerent de la Federa-
ció d’Empresaris de Badalona, farà d’enllaç 
entre la direcció esportiva i la directiva.  
Per altra banda, les plantilles dels equips 
de la pedrera escapulada estan tancades 
“en un 90%”, segons el club. El director 
tècnic formatiu, Antonio Sánchez, hi treba-
lla des de primers de juny. 

Juan Pablo Amantini va acceptar ahir la reno-
vació i continuarà una temporada més defen-
sant la samarreta del CF Badalona. Amantini 
ha treballat els últims anys a les ordres de 
Manolo González, primer a la Muntanyesa i, 
el curs passat, al Badalona. El central, que es 
va formar en la pedrera badalonista, ha jugat 
també al Gavà, l’Europa i el Castelldefels. Amb 
aquesta renovació, ja hi ha onze futbolistes en 
la plantilla escapulada: els porters Marcos i 
Vito, els defenses Amantini i Canelada, els mi-
gcampistes Lao, Maestre i Javi Rodríguez i els 
davanters Grasa, Jiménez, Civil i Carracedo.

Damià Fernández, 
al futbol base

Renova Amantini

Foto: CFB

  “Arribo a un 
club històric del 
qual me n’han 
parlat molt bé” 

  “Gaudeixo més 
associant-me que 
amb una acció 
individual”

  “A Oxford volien 
que continués 
dues temporades 
més” 

Javi Rodríguez: “M’agradaria créixer amb el Badalona”
De la mítica Oxford, ciutat universitària com 
cap altre, a Badalona. Del fred d’Anglaterra 
al suau clima mediterrani. Del futbol brità-
nic a la segona B. Javier Rodríguez Méndez, 
futbolista jove (24 anys) i de bon peu, ju-
garà la temporada vinent vestit d’escapulat. 
Ambiciós i amb les idees clares, de la con-
versa que va mantenir amb aquest diari es 
desprèn que és un futbolista diferent.

- Per què va triar el Badalona?
- Va ser a través del meu representant. Era 
una de les opcions que tenia i va pesar el fet 
que a Catalunya es juga un futbol proper a 
les meves qualitats, amb més tècnica que 
força. A més, arribo a un club històric, del 
qual molts jugadors, com Sergio Martínez, 
me n’han parlat molt bé. També m’han par-
lat bé de l’entrenador, Manolo González. És, 
en tot cas, una gran opció per seguir crei-
xent com a futbolista.

- Quines són les seves qualitats? Com 
es defineix?
- Sóc un futbolista dinàmic, que es mou 
entre línies. Destaco més per la meva quali-
tat tècnica que pel meu físic. Gaudeixo més 
associant-me amb els companys que en 
una acció individual. Cec, per altra banda, 
que no tinc una mala visió del joc.

- Pot jugar com a mitja punta i a la 
banda. És cert?
- Sí. On gaudeixo més és com la mitja pun-

ta, tot i que he jugat com a interior dret. No 
crec que sigui un extrem perquè, encara 
que no sóc lent, em falta la velocitat que cal 
en aquesta posició.

- La proposta de Manolo González és 
d’un futbol intens i, més aviat, físic. 

Com creu que encaixarà?
- Si, la referència que tinc és que els seus 
equips juguen amb intensitat, però em sem-
bla que a tots els equips els calen jugadors 
de diferents estils. En Manolo em coneix i 
sap quines són les meves qualitats. Intentaré 
explotar-les ajustant-me al que em demani.

- Coneix algun dels seus nous com-
panys?
- Encara no he tingut l’oportunitat de conèi-
xer cap d’ells.

- La temporada passada va jugar a 
Anglaterra. Com li va anar a l’Oxford 
City?
- Ha estat una gran experiència. Allà el 
futbol és diferent, molt dur, i vaig haver 
d’adaptar-me. Volien que seguís dues tem-
porades més, però he decidit tornar a la se-
gona B i seguir amb la meva carrera.

- La temporada que ve hi haurà un 
nou estadi en aquesta ciutat que 
s’espera que suposi una gran oportu-
nitat per al CF Badalona. Li agradaria 
créixer amb aquest equip?
- Sí que m’agradaria. Poder arrelar-me en 
un club amb voluntat de créixer i créixer 
amb ell. L’estadi nou és un pilar bàsic, més 
en una població tan gran com és Badalona. 
Hem de fer gaudir de nou a la ciutat, amb un 
futbol atractiu per a la gent. Em sembla que 
aquí es poden fer coses molt bones.

Foto: Arxiu
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  El consistori 
està disposat 
a condicionar 
Montigalà, però no 
ho podrà fer abans 
de final d’agost 

  Es posaran 
grades de formigó, 
es millorarà 
l’enllumenat i es 
construirà una 
bugaderia

  El club descarta 
jugar a Pomar, 
tot fa pensar que 
es jugarà a Santa 
Coloma o a Sant 
Adrià

  “L’anterior 
govern, ni va resoldre 
aquest assumpte ni 
ens l’ha traspassat 
com a urgència”, diu 
l’alcaldessa
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Pòquer de victòries del Club 
Rem BDN a Arenys de Mar

El Club de Rem Badalona ha aconse-
guit un pòquer de victòries a la segona 
regata de la XIII Lliga Catalana de Lla-
gut a les categories cadet femení, veterà 
femení i sènior masculí i femení, que es 
va celebrar el passat cap de setmana 
a la platja de la Picòrdia, a Arenys de 
Mar. L’equip cadet femení, després de 
fer un segon lloc a la cronometrada, va 

aconseguir imposar-se a la final per da-
vant del Natació Badalona, Móra d’Ebre 
i Pescadors de Lloret. Amb aquest 
resultat, les més petites del club, han 
aconseguit la segona victòria de la lliga 
i segueixen liderant la classificació. El 
veterà femení va aconseguir guanyar 
la seva primera regata de la tempora-
da. Després de guanyar amb claredat 

la cronometrada, es va imposar a la 
final per davant de Cambrils, Natació 
Badalona i Arenys de Mar. Després de 
les dues primeres regates, van assolir 
una segona posició a la general empa-
tant en punts amb Natació Badalona. 
D’altra banda, els dos equips sèniors 
van aconseguir guanyar en les seves 
respectives categories. Aquest fet no 
s’havia produït anteriorment en la his-
tòria del club. Les femenines, després 
de fer un segon lloc a la cronometra-
da, van guanyar a la final per davant de 
Mataró, Cambrils i Bétulo. Amb dues 
regates celebrades, l’equip de club es 
fa amb un segon lloc a la classificació, 
un punt per darrere de Mataró, i llui-
taran per assolir el liderat. Pel que fa 
els masculins també van fer un segon 
lloc a la cronometrada i es van imposar 
amb claredat a la final. Amb el liderat 
assolir després d’aquestes dues rega-
tes, i amb un coixí de tres punts sobre 
el segon classificat, voldran seguit en 
el mateix bon estat de forma en què es 
troben en aquest moment. La tercera 
regata de la lliga se celebrarà el proper 
12 de juliol a Roses.

Els cadets, veterans i sèniors triomfen a la segona regata

Foto: Club Rem Badalona

El Club Tennis Taula 
Badalona s’enduu la 
plata i tres bronzes
Magnífics i històrics per al CTT Badalo-
na als Campionats d’Espanya celebrats 
a Antequera. Si bé no es van aconseguir 
complir totes les expectatives, els resul-
tats van estar els millors del club bada-
loní des de la seva fundació. La partici-
pació badalonina, aportant jugadors en 
totes les categories, des de benjamins 
a absoluts, va ser la més nombrosa de 
l’estat amb un total de vuit equips par-
ticipants. Els resultats destacats van ser 
els equips masculins de benjamí i i in-
fantil, aconseguint la plata i el bronze, 
respectivament. Mal regust per als in-
fants, ja que van disposar de dues pi-

Poliesportiu

Foto: CTT Badalona

lotes de partit que els haguessin portat 
a la final, on eren favorits. Arnau Llo-
ret, Pau Lloret, Adrià Fernàndez i Raúl 
Fernàndez també van aconseguir pujar 
al podi en categoria de dobles. Pel que 
fa les proves individuals, Marina Bue-
no va ser la més destacada en benjamí, 
mentre que Pau Lloret va caure a quarts 
de final. L’equip infantil A va assolir uns 
meritoris vuitens de final i Marc Pascual 
i Sergi Bocanegra van fer el mateix en 
alevins. En juvenil, Adrià Fernàndez va 
entrar al quadre final i en sub-23 només 
Carlos Sànchez va superar la fase de 
grups.

Un Diari de Primera 
per una ciutat de primeraA
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“Entrenar un històric com el Círcol i jugar cada 
setmana a La Plana era una oferta molt atrativa”
Víctor Carrasco s’ha format com a en-
trenador al Sant Josep. Després de dues 
temporades al Sant Andreu de Natzaret 
ara agafa del repte de seguir a Copa 
Catalunya com  entrenador del Círcol 
Catòlic.
“Està sent una adaptació mot ràpida grà-
cies a la coordinació i als entrenadors 
que ho fan tot més fàcil. M’he trobat un 
club molt proper on s’estan fent molt 
bé les coses en aquests darrers anys”. 
Reconeix que al Natzaret ha estat molt a 
gust, però “la il·lusió de portar un grup 
de jugadors joves, en un club històric 
de la ciutat i jugant a una pista com La 

Plana, que s’omple cada cap de setma-
na, era també una oferta molt atractiva”.
Després d’una temporada difícil “no era 
la meva prioritat seguir a Copa si no 
entrenar a un grup de jugadors amb ta-
lent i amb ganes de competir al màxim, 
evidentment aquests requisits te’ls faci-
lita estar en una categoria més elevada. 
Però crec s’han de valorar altres aspec-
tes molt més importants”.
Del Sant Andreu trobarà a faltar la gent: 
“és el que sempre et queda més a dins i 
el que acabes recordant amb el pas del 
temps. Han estat dos anys molt intensos 
on he fet molt bones amistats i he cone-

gut a gent a la que aprecio molt”. 
La temporada que ve veurem un Círcol 
renovat “amb 5 o 6 cares noves, un 
equip en línies generals jove i amb una 
filosofia molt clara: ser un equip molt 
ordenat, constant i molt intens durant 
els 40 minuts. Només he entrenat dos 
jugadors i això fa tornar a tenir aquest 
aire de novetat i de frescor a l’equip que 
sempre és molt important a principi de 
temporada”.
“Aquest any espero gaudir més del 
bàsquet, que les lesions ens respectin 
i que la gent que vingui a La Plana s’ho 
passi bé”.

Foto: SAN/MAFV
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A l’estiu refresca’t amb els 
nostres inflables aquàtics!

pregunta també 
per les nostres 

activitats 
d’animació i tallers

El Museu reviu l’època 
romana a través del 
seu casal d’estiu
El Museu de Badalona torna a obrir aquest 
estiu les seves portes als més petits per 
oferir uns dies d’oci i entreteniment molt 
originals, a través de la Història, la desco-
berta i l’experimentació. Des del 6 fins el 
17 de juliol, el museu organitzarà un casal 
d’estiu de dues setmanes –del 6 al 10 i del 
13 al 17-.
El casal proposa la gran aventura de 
convertir-se en arqueòlegs i viatjar al 
passat per descobrir alguns dels secrets 
que amaga la Baetulo romana. Durant una 
semana, els nens i nenes podran aprendre 
i experimentar en primera persona com vi-
vien els romans el seu dia a dia i, sobretot, 
jugar com ho feien els habitants de l’antiga 
Baetulo fa més de 2.000 anys.

Un concert i una actuació d’esbart 
enceten la 3a edició de Nits al Port

El Port de Badalona acollirà aquest di-
vendres un concert d’havaneres i una ac-
tuació d’esbart emmarcat dins la Tercera 
Edició de Les Nits al Port de Badalona i 
també dins la Festa Major del Front Marí-

tim. El concert, d’accés gratuït, està orga-
nitzat per Marina Badalona i començarà 
a les deu del vespre al Moll Nord, just 
a continuació del Passeig Marítim. El 
grup El Port Vell serà l’encarregat de 

les havaneres mentre que l’Esbart Sant 
Jordi, membre de l’Orfeó Badaloní, farà 
una demostració de dansa popular ca-
talana. A més, per completar una nit de 
tradició marinera, durant el descans se 
servirà rom cremat entre els assistents. 
Per facilitar l’accés a tots, les barreres de 
l’aparcament del Port de Badalona resta-
ran aixecades des de les 9 del vespre fins 
a la finalització del concert.  Les III Nits 
al Port continuaran els dies 16, 17 i 18 
de juliol amb una oferta que combinarà 
música i gastronomia. El dijous 16 serà 
la nit de jazz, el divendres 17 dedicat al 
ballet i el dissabte 18 serà el torn de la 
música i el ball popular a càrrec de di-
ferents entitats de la ciutat. A partir de 
les vuit del vespre hi haurà també oferta 
gastronòmica.

s’endinsen en el fenomen musical i so-
cial que va suposar la banda i el situen 
en el context polític, social i econòmic 
dels anys seixanta. 
La mostra, que es podrà veure a la sala 
Josep Uclés del Centre Cultural El Car-
me de Badalona des del 2 de juliol fins 
al 15 de novembre, és una iniciativa 

El Carme acull una mostra sobre els 50 anys 
del concert de The Beatles a la Monumental

El 3 de juliol de 1965 The Beatles van 
actuar a la plaça de toros de la Monu-
mental, en l’únic concert a Barcelona 
de la mítica banda de Liverpool. La UB 
commemora el cinquantè aniversari 
d’aquesta actuació amb l’exposició Que 
arriben els Beatles! i un curs de l’escola 
d’estiu d’Els Juliols. Aquestes activitats 

conjunta de l’Ajuntament de Badalona i 
el Vicerectorat de Relacions Institucio-
nals i Cultura de la UB. Magí Crusells, 
professor d’Història Contemporània de 
la UB, és el coordinador del curs d’Els 
Juliols i el comissari de l’exposició, a 
la qual ha aportat material del seu arxiu 
personal.

La UB ha volgut commemorar l’efemèride amb una exposició que es podrà visitar fins al 15 de novembre
“És una exposició que volem que inte-
ressi tant a les persones grans que van 
viure aquell moment històric durant la 
seva joventut com a les noves gene-
racions de ciutadans que han conegut 
el fenomen de The Beatles ja més tard, 
però que continuen escoltant les seves 
cançons i entenen la importància mu-
sical i cultural del grup”, explica Magí 
Crusells. En relació amb el que va sig-
nificar el concert de Barcelona, Crusells 
destaca que «va ser la primera vegada 
que milers de joves espanyols d’una 
generació es reunien per descobrir la 
màgia de la música en directe en un 
concert multitudinari i a l’aire lliure».

Inauguració amb concert en direc-
te
L’exposició està estructurada en tres 
grans àmbits temàtics. En primer lloc, 
es fa un repàs del context històric i so-
cial dels anys seixanta a Catalunya, Es-
panya i el món, per entendre el moment 
en què el grup de Liverpool va aterrar a 
Barcelona. Després, la mostra analitza 
el fenomen musical que van representar 
The Beatles, considerats un dels grups 

musicals més importants de la història. 
També es fa referència a la seva presèn-
cia en el món del cinema, i es repas-
sa els fets que van envoltar el rodatge 
i l’estrena de les seves pel·lícules a 
l’Estat espanyol.
Finalment, s’endinsa en aquell 3 de 
juliol de 1965. A través de recur-
sos gràfics i de la reproducció de les 
imatges enregistrades del concert es 
podran reviure els prolegòmens i les 
actuacions a la Monumental. També hi 
haurà múltiples fotografies, documents 
originals —molts d’ells inèdits—, 
com ara discos o cartells, i informa-
cions relacionades amb els preparatius, 
l’arribada dels músics a l’aeroport, la 
roda de premsa, el concert i les reper-
cussions de l’esdeveniment en la prem-
sa de l’època. 

La inauguració, que va tenir lloc ahir a la 
tarda, va estar presidida per l’alcaldessa 
de Badalona, Dolors Sabater, i per la 
vicerectora de Relacions Institucionals 
i Cultura de la UB, Lourdes Cirlot. Hi va 
actuar el quartet Scarbeats, un grup que 
ret tribut a The Beatles.

Foto: Nits al Port 2014

Foto: Museu de Badalona

Badalona entrega els seus 
premis literaris al Principal
Dimecres al vespre es va celebrar al Tea-
tre Principal la Nit Literària, la cerimònia 
de lliurament dels premis literaris Ciutat 
de Badalona 2015, en la que es van donar 
a conèixer els noms dels guanyadors dels 
premis per l’Ajuntament de Badalona en 
col·laboració amb la llibreria El Full i les 
entitats Festa Nacional dels Països Cata-
lans i Amics del Teatre Zorrilla de Badalo-

na. El barceloní Jordi Ortiz i Casas, amb 
l’obra Oprimits, va ser guardonat amb el 
XXIV Premi Ciutat de Badalona de Narra-
tiva – XXVIII Premi Països Catalans Sols-
tici d’Estiu i va rebre 2.000 euros, a més 
de l’edició de l’obra, a càrrec de Viena 
Edicions. El XVII Premi Ciutat de Badalo-
na de Narrativa Juvenil ha estat per Manel 
Aljama Garcia, de Sabadell, amb l’obra 

Futur imperfecte; el premi consisteix en 
l’edició de l’obra a càrrec d’Edicions Bro-
mera, i un premi en metàl·lic de 1.000 
euros. L’obra Esbós, teoria i poètica de la 
nou, de Joan Carles González Pujalte, va 
ser guardonada amb el XV Premi Betúlia 
de Poesia – Memorial Carme Guasch, 
1.000 euros i l’edició, a càrrec de Viena 
Edicions. Per últim, el VIII Premi de Tea-
tre Breu Inicia’t va anar a parar a mans de 
Ferran Juanmiquel Pla, de Girona, amb el 
seu La filla de Chagall. Va ser guardonat 
amb 1.000 euros, a càrrec d’Amics del 
Teatre Zorrilla, i l’edició de l’obra per part 
de l’editorial Pont del Petroli. 
La Nit Literària, conduïda per l’actriu ba-
dalonina Anna Moliner, ha estat dedicada 
a commemorar l’Any de les Biblioteques. 
L’any 1915 la Mancomunitat de Catalun-
ya va encarrerar al doctor Jordi Rubió i 
Balaguer que posés en marxa els meca-
nismes necessaris per crear una Xarxa de 
Biblioteques Populars. La creació l’any 
1915 de l’Escola de Bibliotecaris va ser 
una de les primeres concrecions d’aquest 
encàrrec, i ara és el motiu simbòlic esco-
llit per designar el 2015 com l’Any de les 
Biblioteques.

Òmnium Badalona organitza el IV Cicle 
de Concerts als Badius, uns actes que 
combinen bona música amb segell ba-
daloní en un marc immillorable com són 
badius privats de diverses cases de la 
ciutat que s’obriran al públic de mane-
ra excepcional. El cicle, que en aquesta 
quarta edició manté el format eclèctic, 
inclou cançó tradicional, folch, jazz i bo-
leros. El primer concert va tenir lloc ahir 
a Casagemes, de la mà de Maria Arnal 
i Marcel Bagés i les seves remescles a 

partir de músiques de fonoteques di-
gitalitzades utilitzant la veu, la guitarra 
elèctrica i uns quants pedals. El proper 
concert serà el dia 9 de juliol (22h) a un 
badiu del Centre, a càrrec de May Sol-
vers, un grup de música folk format per 
Kim Gispert Dalmau, Daniel Moreno 
Roldán i Marc Fernández Zurano. El cicle 
es complementarà amb dues actuacions 
més: el dia 16, al barri de Bufalà, amb el 
conjunt El B’s combo, i el 23, al badiu de 
l’AVV del Centre, amb Mar Serra grup.

Òmnium omple de 
música els badius de 
la ciutat un estiu mésQuatre autors van ser els guardonats durant la nit de dimecres

Foto: Òmnium
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